
 
 

 
Geachte heer Kaars, 
 
Met aandacht hebben wij uw brief met antwoorden op onze vragen gelezen en moeten 
helaas constateren dat u blijft volharden in bagatelliseren van de impact van het te bouwen 
object op de omgeving van het Marijkeveld. Zoethoudertjes als inspraak en afstemming en 
zorgvuldige inpassing zijn mooie woorden maar daar maakt u de omvang niet kleiner mee. 
We praten hier over een steenklomp met een oppervlak van tenminste drie keer de 
Marijkehal en dan ook nog eens twee keer zo hoog. Het is niet alleen een ‘Not In My 
Backyard’ kwestie. Het is een dure oplossing, terwijl er een beter, goedkoper alternatief is. 
 
Echter zodra we spreken over het sportpark wordt u ziende blind en horende doof en komt u 
met allerlei belemmeringen en bezwaren die u niet kunt onderbouwen. Uit uw eigen woorden 
“ik kan het niet maken op het sportpark een sporthal te bouwen zonder het herinrichten van 
het sportpark en dat dat door daar de hal te bouwen het alleen maar moeilijker wordt”, blijkt 
dat het hele advies aan de raad ‘Not at the sports park’ uitademt. 
 
Een integrale oplossing van meerdere knelpunten blijkt  voor u te hoog gegrepen, echter 
voor de sporthal alleen, is er op het sportpark ook een betere en goedkopere oplossing, als u 
het tenminste op kan brengen over de ambtelijke onwil en de autocratische besluitvorming 
heen te stappen. 
 
Nog 1 x alles op een rijtje: 

• Er is 6000 m² grond, ongeschikt voor sportvelden, maar waar wel de hal gebouwd 
kan worden. 

• De afwateringssloot gedeeltelijk dempen (als dat al nodig is), is geen bezwaar als de 
huidige dam naar het parkeerterrein van een duiker wordt voorzien. 

• Plaats de sporthal op een bovengrondsparkeerdek, zie De Beuk, dan ontstaat ruimte 
voor tenminste 150 auto’s. 

• Het huidige parkeerterrein komt dan vrij en kan bij de herinrichting van het sportpark 
betrokken worden. 

• Maak er werk van dat de ontsluiting naar de N518 gerealiseerd wordt. 

• Knap de Marijkehal op en gebruik die voor de gymlessen van de OLS Binnendijk en 
De Gouwzee. 

 
U geeft aan dat alles nog in de studiefase is. Laat dan een onafhankelijk onderzoek doen 
naar de mogelijkheden op het sportpark en breng dan pas een advies naar de 
Gemeenteraad. 
 
In woorden wordt participatie van inwoners beleden, maar alle inspraak is er voor de 
bühne en de schone schijn. U hoort ons aan, maar luistert niet.  
Ook verschuilt u zich achter de gemeenteraad. In uw eigen woorden “ik moet uitvoeren wat 
de gemeenteraad opdraagt”. Maar gemakshalve vergeet u dat de Raad mag stemmen over 
een door U opgesteld advies, dat gezien de onwil om op het sportpark te bouwen sterk 
gekleurd en niet objectief is. 
 
U geeft aan open te staan voor een nieuwe afspraak. Graag nodig ik u en Mevrouw van Dijk 
uit om samen ter plekke de beide locaties te bekijken. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de Stichting Bewonersbelangen buiten de vesting i.o. 


